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Voorwoord 
 
Beste lezer, 
 
Voor u ligt het halfjaarverslag van het XVIIIe bestuur der studievereniging ismus. In dit              
verslag zal het bestuur terugblikken op het beleid van het afgelopen halfjaar. Door te              
reflecteren op de gebeurtenissen van de afgelopen maanden, zal duidelijk worden gemaakt            
wat er goed ging en waar er nog ruimte voor verbetering is. Ook zal in dit stuk al                  
vooruitgeblikt worden op de komende maanden. Het bestuur zal namelijk benoemen welke            
lessen er in het afgelopen halfjaar geleerd zijn, en op welke manier hiermee zal worden               
omgegaan. 
 
Het bestuur kijkt met veel plezier terug op de afgelopen maanden. De borrels werden goed               
bezocht, het kennismakingsweekend was zeer geslaagd en ook andere activiteiten, zoals           
het BOW-ismusdebat, waren een succes. Ook in het tweede gedeelte van dit collegejaar zijn              
er genoeg activiteiten om naar uit te kijken. Onder meer het bedrijfsbezoek aan PAX, het               
jaarlijkse symposium en de twee jaarlijkse reizen staan op de planning. Het bestuur hoopt              
samen met jullie, de leden, er een onvergetelijk halfjaar van te maken! 
 
Het bestuur hoopt door middel van dit halfjaarverslag duidelijkheid te scheppen over de             
gemaakte keuzes en het gevoerde beleid in de eerste maanden van het jaar. Tevens dient               
dit verslag om de leden te informeren over de plannen van het bestuur in de restant van                 
haar termijn. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Het XVIIIe bestuur der studievereniging ismus, 
 
Ferdinand Schotman Voorzitter 
Bas Mandos Secretaris 
Linda Gebel Penningmeester 
Famke Veenstra Commissaris interne betrekkingen 
Arthur Kampschuur Commissaris externe betrekkingen 
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Visie van het bestuur 

 
Aan het begin van het collegejaar heeft het bestuur in haar beleidsplan gesteld twee              
belangrijke punten te ambiëren. Dit was enerzijds het verbreden van het scala aan             
activiteiten, waarbij er met name gefocust zou worden op formele activiteiten, en anderzijds             
het versterken van de band tussen ismus en de opleiding. Verder kwam ook de              
inwerkingtreding van de Algemene Verordening Gegevensbescherming, kortweg AVG, aan         
bod. In dit stuk zal ingegaan worden op deze doelstellingen, en dan met name in hoeverre                
het bestuur er tot nu toe in is geslaagd deze waar te maken. 
 
Op het gebied van de activiteiten is door het bestuur getracht de commissies aan te sporen                
met nieuwe ideeën te komen. Helaas is dit in het eerste halfjaar nog niet erg goed gelukt.                 
Het bestuur heeft dit niet genoeg meegegeven aan de commissies, waardoor er in het              
eerste halfjaar geen gloednieuwe activiteiten zijn georganiseerd. Het bestuur heeft zich           
voorgenomen hier in het tweede halfjaar meer aandacht aan te besteden. Ook wat betreft de               
formele activiteiten is het bestuur er nog niet in geslaagd om de plannen uit het beleidsplan                
waar te maken. Het bedrijfsbezoek aan ProRail was namelijk de enige activiteit van deze              
aard, terwijl ook andere formele activiteiten minder vaak plaatsvonden dan het bestuur zou             
willen. Het bestuur betreurt dit, en is dan ook vastbesloten dit in het tweede halfjaar beter                
aan te pakken. Voor de komende maanden zijn er al enkele activiteiten gepland die passen               
binnen de visie die in het beleidsplan is uiteengezet. Er staat namelijk onder meer een debat                
aangaande de Provinciale Statenverkiezingen op de planning. Door zelf voornamelijk          
formele activiteiten te organiseren, hoopt het bestuur gezamenlijk met de desbetreffende           
commissies voor een breder aanbod aan activiteiten te zorgen. Ook zullen de commissies             
ondersteund worden in de organisatie van dergelijke activiteiten, bijvoorbeeld wanneer het           
moeilijk blijkt om een geschikte spreker te vinden voor een lezing. 
 
Het bestuur heeft zich in de afgelopen maanden ingezet om de vakgroep Politicologie meer              
bij de vereniging te betrekken. Na de valse start tussen de vakgroep en het nieuwe bestuur,                
zoals besproken tijdens de beleidsvergadering, heeft het bestuur getracht de vakgroep meer            
te betrekken in het beleid op het gebied van internationalisering. Dit heeft er onder meer toe                
geleid dat prof. dr. Wissenburg aanwezig was bij de brainstorm over internationalisering.            
Tijdens deze brainstorm heeft hij de ideeën van de vakgroep uiteen kunnen zetten. De door               
de vakgroep gewenste terugkeer in het IAPSS zal in het huidige collegejaar niet             
plaatsvinden. Toch heeft de vakgroep aangegeven blij te zijn dat ismus met            
internationalisering bezig is, en wordt het bovendien gewaardeerd dat de vakgroep hierbij            
betrokken wordt. Ook is er uitgebreid contact geweest met de vakgroep over de             
verschillende verkiezingen die in 2019 plaats zullen vinden. Dit heeft geresulteerd in            
concrete plannen voor lezingen en andere activiteiten die in het kader van deze verkiezingen              
georganiseerd zullen worden, zoals een lezing over de uitslag van de Europese            
verkiezingen. Het bestuur is content met deze gang van zaken, en hoopt in het tweede               
halfjaar de band tussen ismus en de vakgroep nog meer te versterken. 
 
Algemene verordening gegevensbescherming (AVG) 
De secretaris heeft de omgang van ismus met de in mei 2018 in werking getreden Algemene                
verordening gegevensbescherming inmiddels bekeken, zoals in het beleidsplan beloofd is.          
Het bleek dat ismus op een aantal zaken niet voldeed. Zo werden gegevens van deelnemers               
van ismusactiviteiten niet via de vereiste, Nederlandse servers opgeslagen. Hierop is de            
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website geschikt gemaakt voor het aanmelden voor activiteiten, waardoor de persoonlijke           
gegevens van deelnemers op dezelfde server als de ismuswebsite opgeslagen zijn. Ook            
bleek te laat dat de nieuwe lichting ismi, die zich veelal tijdens de introductieweek              
aangemeld hebben, toestemming dienden te verlenen voor het gebruik van afbeeldingen op            
de website, social media en in de almanak. Tevens dienden zij expliciete toestemming te              
geven voor het ontvangen van de ismail. Inmiddels heeft de secretaris een online formulier              
gemaakt, waar de desbetreffende leden deze toestemming alsnog kunnen verlenen. Via           
herinneringsmails zullen de leden die dit nalaten meermaals gevraagd worden deze           
voorwaarden al dan niet te accepteren. Het uiteindelijke gevolg hiervan zal zijn dat na een               
nog nader te bepalen periode, foto’s van de leden waarvan geen respons ontvangen is,              
verwijderd worden van de website.  
 
Zoals bij sommige leden bekend is, vragen veel verenigingen hun leden ook expliciet om              
akkoord te gaan met deze privacyvoorwaarden, het statement wat door het           
SamenwerkingsOverleg Faculteitsverenigingen (SOFv) vorig collegejaar is opgesteld. Na        
(dubbele) navraag bij de Autoriteit Persoonsgegevens, de controlerende instantie         
betreffende de AVG, blijkt dat dit onnodig is. De leden dienen louter op de hoogte te worden                 
gesteld van deze voorwaarden, waarna zij de vrijheid hebben bezwaar aan te tekenen of              
zich eventueel uit te schrijven. Deze voorwaarden zijn dan ook als bijlage verstuurd aan de               
leden die zich sinds de inwerkingtreding van de AVG hebben ingeschreven. De secretaris             
overweegt momenteel deze voorwaarden aan te passen, omdat het niet geheel duidelijk is             
wat het doel is van bijvoorbeeld het vragen en bewaren van adresgegevens van leden. Het               
SOFv is momenteel tevens bezig met het herzien van het privacystatement. Zodoende zal             
een definitieve herziening hiervan later in het jaar plaatsvinden. Een definitief statement zal             
dan, net zoals in het voorgaande jaar, aan alle leden toegezonden worden. 
 
Volgens de AVG worden verenigingen geacht om op ieder willekeurig moment een register             
van verwerkingsactiviteiten te kunnen presenteren. Kort gezegd, de vereniging dient aan te            
kunnen tonen waarom bepaalde persoonsgegevens zijn opgeslagen, hoe deze zijn          
opgeslagen, met welke partij deze gegevens mogelijk zijn gedeeld en op welke manier hier              
toestemming voor is gegeven, om wat onderdelen te noemen. Inmiddels heeft de secretaris             
met terugwerkende kracht dit register in orde gemaakt.  
 
ismus dient tevens een geheimhoudingsovereenkomst aan te gaan met ieder lid dat vanuit             
bijvoorbeeld zijn of haar rol in een commissie te maken krijgt met vertrouwelijke             
persoonsgegevens. De secretaris is momenteel bezig deze verklaring zo aan te passen dat             
deze bruikbaar is voor studievereniging ismus. Op het moment dat deze verklaring is             
afgerond zal deze door ieder bestuurslid ondertekend worden en zal commissieleden indien            
van toepassing ook gevraagd worden deze te ondertekenen. 
Het blijkt dat veel verenigingen in Nijmegen, evenals veel organisaties in de rest van              
Nederland, moeite ondervinden met de AVG. Op dit gebied bestaat veel verwarring, zoals             
bijvoorbeeld bij het al dan niet akkoord moeten gaan met de privacyverklaring bleek. De              
secretaris betreurt de soms lange duur van veranderingen binnen de omgang met deze             
wetgeving, maar wil geen overhaaste acties ondernemen. Zodoende dient de transitie naar            
een volledig correcte omgang met de AVG gezien te worden als een proces, waar vanuit               
mag worden gegaan dat dit voor het einde van het jaar is afgerond. 
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Ledenbeleid 
 

Het streven van het bestuur aan het begin van dit jaar was om de ismuskamer een open                 
plek te laten zijn, waar iedereen zich thuis zou moeten kunnen voelen. Ook hoopte het               
bestuur veel eerstejaars leden te enthousiasmeren om zich in te schrijven voor deelname             
aan een of meerdere commissies. Tegelijkertijd heeft het bestuur in haar beleidsplan de             
hoop uitgesproken om ook leden uit eerdere jaren bij de vereniging betrokken te houden. 
 
De locatie van de ismuskamer blijkt ten opzichte van de kamer in de Thomas van               
Aquinostraat erg gunstig. Leden lopen nu langs de ismuskamer op weg van of naar college,               
wat een bezoek aan ismus laagdrempeliger maakt. Het bestuur heeft daarnaast geprobeerd            
alle mogelijkheden te benutten om eerstejaars enthousiast te krijgen voor ismus. Het bestuur             
heeft de indruk dat dit goed gelukt is. Door het formuleren van huisregels heeft het bestuur                
getracht op de kamer aanwezige leden bewust te maken van de manier van omgaan met               
elkaar. Het bestuur is blij met de hoeveelheid nieuwe leden die zich op de kamer durft te                 
begeven, en hoopt dat deze jaarlaag in de rest van het jaar de weg naar de ismuskamer nog                  
beter weet te vinden. 
 
Het bestuur realiseert zich dat er met name in oudere jaarlagen veel leden zijn die in                
bepaalde mate afgehaakt zijn bij de vereniging. Uiteraard is dit in veel gevallen logisch te               
verklaren, gezien veel leden buiten hun studie en ismus een leven opbouwen in Nijmegen              
en daar tijd in investeren. Het bestuur realiseert zich tevens dat door het gebrek aan formele                
activiteiten, waar verder in dit halfjaarlijks verslag op gereflecteerd zal worden, ismus            
mogelijk minder interessant is geworden voor leden die inhoudelijke verdieping op hun            
studie zoeken. Door in het tweede halfjaar beter in te zetten op het organiseren van formele                
activiteiten, te beginnen in februari, hoopt het bestuur deze leden te herwinnen of alsnog te               
winnen voor ismus. 
 
Eerstejaars 
Het bestuur is erg blij met de aanwezigheid van eerstejaars leden bij ismus. Met name door                
de nieuwe locatie van de ismuskamer weten veel verschillende eerstejaars ismi de weg naar              
de kamer gemakkelijk te vinden. Het bestuur heeft zoals gezegd geprobeerd zoveel mogelijk             
eerstejaars leden aan te spreken aan het begin van het jaar, in de hoop veel nieuwe                
studenten te enthousiasmeren voor de vereniging. Veel eerstejaars verschijnen daarnaast          
op de door ismus georganiseerde activiteiten. Tevens is het bestuur blij met de dertig              
eerstejaars die lid zijn van een commissie. De deelnemers aan de ismusreis van dit jaar zijn                
in grote meerderheid eerstejaars leden en ook tijdens de meerdaagse excursie zullen veel             
eerstejaars aanwezig zijn. Het is zaak om in het vervolg van dit jaar deze leden te behouden                 
door goed persoonlijk contact te onderhouden en de lijn aan informele activiteiten door te              
zetten, gezien veel eerstejaars leden dit als een laagdrempelige manier zien om in contact te               
komen met de vereniging. Ook door het organiseren van andersoortige activiteiten hoopt het             
bestuur de eerstejaars leden die de weg naar ismus nog niet weten te vinden, in het tweede                 
halfjaar te betrekken.  
 
Tweedejaars 
De tweedejaars leden van ismus vallen naar het idee van het bestuur in twee categorieën op                
te delen. Enerzijds een groep die actief lid is en nog graag naar formele activiteiten komt,                
maar anderzijds ook een groep die elders hun (sociale) leven in Nijmegen opgebouwd             
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hebben. Deze laatste groep is beter te bereiken met het organiseren van bijvoorbeeld             
lezingen van aansprekende namen, wat het bestuur in het tweede deel van dit jaar              
veelvuldiger tracht te doen. 
 
Derdejaars 
Veel derdejaars leden hebben hun eerste halfjaar in het buitenland doorgebracht, en zijn             
inmiddels teruggekeerd naar Nijmegen. Voor hen zal er een etentje worden georganiseerd,            
in de hoop ook hen betrokken te houden bij ismus. Het bestuur is blij te kunnen melden dat                  
er dertien derdejaars leden zich bereid hebben getoond lid te worden van een commissie.              
Met de twee nog op te starten commissies, de introductie- en kennismakingsweekend-            
commissie, hoopt het bestuur leden die terug zijn gekomen van een verblijf in het buitenland               
te enthousiasmeren hun steentje bij te dragen aan ismus. Ook hoopt het bestuur met een               
grotere hoeveelheid formele activiteiten in het tweede deel van het jaar meer oudere leden,              
waaronder de derdejaars leden, te trekken. 
 
Ouderejaars 
Er zijn verscheidene ouderejaars nog altijd actief bij ismus, dit uit zich zowel in aanwezigheid               
op de kamer als in het lidmaatschap van een commissie. Het bestuur waardeert de              
aanwezigheid van deze leden, zeker gezien het contact met eerstejaars leden voorspoedig            
lijkt te verlopen. Het bestuur hoopt dat dit zo blijft. De ouderejaars komen naar allerlei               
soorten activiteiten, door deze activiteiten te blijven organiseren hoopt het bestuur op de             
betrokkenheid van deze groep. 
 
Pre-masters 
De voorbije maanden zijn er enkele pre-masters aanwezig geweest bij activiteiten van ismus             
er is een pre-master student lid van een commissie. Via de ismail ontvangen zij het               
activiteitenoverzicht voor de komende maand en de pre-master studenten die aanwezig zijn            
geweest bij activiteiten krijgen via Facebook een persoonlijke uitnodiging. Nog niet alle            
pre-master studenten krijgen deze laatste uitnodiging, maar dit zal voor het plaatsvinden van             
de halfjaarlijkse ALV opgelost zijn. 
 
Masters 
Er is een vrij vaste groep masterstudenten actief bij ismus, dit zijn veelal bekende gezichten               
die vorig jaar hun bachelor hebben afgerond. Er is een erg geslaagde masterpubquiz             
georganiseerd. Het bestuur zal ergens in het vervolg van dit jaar nog een masteractiviteit              
organiseren, gezien veel aanwezigen op de masterpubquiz uitspraken te hopen op nog een             
activiteit. Tevens heeft het bestuur de hoop dat masterstudenten de weg naar ismus beter              
weten te vinden door het organiseren van meer formele activiteiten. 
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Promotiebeleid 
 

Er is getracht de promotie zo spoedig als mogelijk op gang te brengen. Vóór de instelling                
van Unit-P werden er posters gemaakt door de secretaris, waardoor de evenementen die             
plaatsvonden aantrekkelijker oogden dan het gebruik van kale tekst. Dit heeft Unit-P met             
succes overgenomen. Posters worden inmiddels gebruikt voor het scherm wat naar de gang             
in het Elinor Ostromgebouw gericht staat, tevens worden ze uitgeprint en opgehangen in de              
ismuskamer. Tijdens de voorgaande ALV werd het bestuur erop geattendeerd dat dit niet             
altijd even spoedig gebeurde. Het bestuur is zich hier bewust van, en hoopt hier in het                
vervolg van het jaar scherper op te letten. Ook de sociale mediakanalen van ismus worden               
inmiddels via het scherm gepromoot. 
 
Collegepraatjes 
Het bestuur heeft dit jaar sterk ingezet op collegepraatjes. Het bestuur heeft voor de              
colleges van de eerste- en tweedejaars leden één tot tweemaal per maand per jaarlaag een               
praatje gegeven. Tijdens de colleges van het derde jaar werd één collegepraatje per maand              
gehouden en de masterstudenten zijn twee keer bezocht. Het bestuur wil deze frequentie             
graag aanhouden, gezien collegepraatjes naarmate het jaar vordert een steeds beter middel            
zijn om leden die zich niet actief betrekken bij de vereniging op de hoogte te houden van wat                  
ismus te bieden heeft. 
 
Facebook 
Alle evenementen van ismus zijn via Facebook gepromoot. Het streven van het publiceren             
van een evenement een week voor het daadwerkelijk plaatsvinden van dat evenement, werd             
op enkele uitzonderingen na gehaald. Door onzekerheid omtrent de AVG zijn er vooralsnog             
geen foto’s van evenementen op Facebook geplaatst. Hoewel het correct gebruiken van de             
AVG prioriteit geniet boven het plaatsen van fotoverslagen van activiteiten, heeft het bestuur             
de hoop dat dit in het vervolg vaker plaats kan vinden. Enkele partners zijn via Facebook                
belicht en aan het begin van iedere maand is het maandoverzicht in de vorm van een                
banner gedeeld.  
 
Heraut 
De Heraut is tot op heden drie keer uitgegeven. Naar het idee van het bestuur werd de                 
Heraut goed ontvangen door de leden van ismus. De tweede editie is door ongelukkige              
timing met tentamenweken helaas niet voldoende uitgedeeld. Hier is vanuit de redactie            
vanaf de derde editie beter op gelet. Tijdens de halfjaarlijkse evaluatie is besproken dat er               
vanaf de eerstvolgende editie strikt gelet wordt op het gebruik van rechtenvrije foto’s.             
Eventueel zou de Heraut dan ook weer online kunnen worden gepubliceerd. 
De Heraut dient tevens ter promotie van de vereniging. Zo heeft de Heraut een tijdlang               
ismusactiviteiten gerecenseerd, en staat achter in het blad de agenda van de komende             
periode beschreven. 
 
Instagram  
Via Instagram zijn veel posters gedeeld, ter promotie van plaats te vinden evenementen. De              
sfeerimpressies blijven hierbij nog achter, gezien de AVG-technische reden genoemd onder           
het kopje ‘Facebook’. Het streven is om in de verslaglegging van foto’s actiever te worden,               
ook wanneer evenementen al zijn afgelopen. 
 
ismail 
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De ismail is aan het begin van iedere maand verstuurd. Hierin is dezelfde structuur              
aangehouden als het vorige jaar, waarbij er eerst gereflecteerd werd op de afgelopen             
maand, om vervolgens de nieuwe maand zowel in tekst als met de dan al beschikbare               
posters te belichten. De secretaris is tevreden over deze vorm, en zal het versturen van de                
ismail aan het begin van iedere maand voortzetten.  
 
LinkedIn 
De informatie op de ismuspagina van LinkedIn is geactualiseerd en er zijn in het afgelopen               
halfjaar verschillende berichten op de LinkedIn pagina geplaatst. Deze bestaan uit updates            
of verslaglegging van formele activiteiten van ismus én vacatures van organisaties en            
overheidsinstellingen. Omdat er soms lange periodes zijn waarin er geen vacatures           
binnenkomen kunnen deze ook niet met regelmaat worden gepost. Het bestuur wil het             
gebruik van LinkedIn op deze manier aanhouden. 
 
Persoonlijk contact 
Het bestuur heeft zichzelf in haar beleidsplan als doel gesteld een open houding naar leden               
te hebben, alsmede om zoveel als mogelijk aanwezig te zijn op de ismuskamer. Hoewel het               
lastig is om hier zelf een betrouwbaar oordeel over te vellen, heeft het bestuur de overtuiging                
dat het hierin redelijk geslaagd is. Naar eigen idee weten leden het bestuur zonder drempel               
te vinden, en betrekt het bestuur zich voldoende bij haar (nieuwe) leden. Het is zaak om dit                 
in de rest van het jaar voort te zetten. 
 
Posters 
De posters gemaakt door Unit-P worden op drie manieren gebruikt. De posters worden als              
promotie gebruikt via de social media kanalen, maar worden ook getoond op het scherm wat               
gericht staat naar de gang van het EOS. Ook worden de posters afgedrukt en opgehangen               
in de kamer. Zoals bij ‘Promotiebeleid’ vermeld is, gaf Unit-P eerder dit jaar aan het zonde te                 
vinden dat posters soms laat geprint werden, en vaak niet op het scherm te zien waren. Het                 
bestuur heeft destijds beterschap beloofd, en ambieert dit voort te zetten gedurende de rest              
van het jaar. 
 
Snapchat 
Snapchat is gebruikt om activiteiten voorafgaand aan het plaatsvinden daarvan te promoten.            
Tevens dient het medium als informele verslaglegging van deze activiteiten. Het gebruik            
hiervan was wat onregelmatig de voorbije maanden. Het bestuur tracht hier meer continuïteit             
in aan te brengen. 
 
Twitter 
Twitter is dit jaar, nadat het wachtwoord achterhaald werd, vooralsnog gebruikt ter promotie             
van lezingen, de reis en de meerdaagse excursie. Het bestuur zal formele activiteiten blijven              
promoten in het vervolg van het jaar. 
 
Youtube 
De filmcommissie heeft dit jaar één filmpje uitgebracht, alsmede het introductiefilmpje. Deze            
zijn beide gedeeld op de ismuspagina op Facebook. Verder heeft het bestuur geen gebruik              
gemaakt van het Youtube-kanaal.  
 
Website 
Het uiterlijk van de website is in vergelijking met het vorige jaar onveranderd. Belangrijke,              
veelal formele, activiteiten van ismus worden hier als nieuwsbericht geplaatst. Nieuw dit jaar             
is dat leden zich niet meer via iets dergelijks als Google Forms, maar via de website zelf aan                  
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kunnen melden voor ismusactiviteiten. Ook kent de website vanaf het begin van dit             
collegejaar het bekende groene slotje, waarmee aangegeven wordt dat de gebruiker via een             
beveiligde verbinding met de ismuswebsite communiceert. De foto’s van dit collegejaar zijn            
tevens, wegens de AVG, intern op de website opgeslagen en verwijderd van Google Foto’s.              
Dit is een handeling die vrij veel tijd kost, maar de foto’s van alle collegejaren zullen aan het                  
eind van het jaar op de ismuswebsite zelf zijn opgeslagen. Een verhuizing naar een andere               
webhosting, zoals besproken in het beleidsplan, is momenteel niet aan de orde. Wat het              
huidige pakket relatief duur maakt, is de onbeperkte schijfruimte en onbeperkte           
bandbreedte. In het scenario waar de foto’s extern zijn opgeslagen is dit absoluut niet nodig,               
gezien de ismuswebsite zelf amper ruimte in beslag neemt. Nu de foto’s echter binnen              
dezelfde server worden opgeslagen, is te betwijfelen of het elders goedkoper kan. Dit is nog               
niet uitgezocht, maar zal zijn uitgezocht voor het einde van het jaar, zodat de nieuwe               
secretaris hier een duidelijk overzicht over heeft en voor de verlenging van komend jaar, die               
in oktober plaatsvindt, een beslissing kan maken in samenspraak met de rest van het              
komende bestuur. 
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Commissiebeleid 
 
Het doel van het bestuur was voor het afgelopen halfjaar om een divers aanbod aan               
activiteiten te bewerkstelligen, waarbij de focus zou komen te liggen op een goede balans              
tussen formele en informele activiteiten. De eerste paar maanden ervoer het bestuur            
daarmee moeilijkheden. Een ernstig tekort aan formele activiteiten leidde ertoe dat de            
balans tussen informele en formele activiteiten die het bestuur voor ogen had niet bereikt              
werd. Het bestuur heeft dit tekort te laat opgemerkt, en kon het gebrek aan formele               
activiteiten niet op tijd aanvullen. Na deze eerste paar maanden heeft het bestuur een extra               
tandje bijgezet om meer formele activiteiten op poten te kunnen zetten. Door het gebrek aan               
activiteiten aan het begin van het jaar is de spreiding van formele activiteiten, bijvoorbeeld              
lezingen, niet heel evenredig geweest. Ondanks dat het bestuur deze ongelijke spreiding            
niet ideaal vindt, heeft het bestuur hier toch voor gekozen om zo de gemaakte schade aan                
het begin van het jaar in te kunnen halen.  
 
Naar aanleiding van het niet instellen van de internationaliseringscommissie heeft het           
bestuur nagedacht over hoe internationalisering door de andere commissies ingevuld zou           
kunnen worden. Hiervoor is het bestuur met de internationaliseringscommissie uit het           
collegejaar 2017-2018 in gesprek gegaan, en heeft er een brainstormsessie plaatsgevonden           
om over internationalisering na te denken. Uit deze brainstorm is gebleken dat er een hoop               
mogelijkheden zijn om internationalisering door te voeren, maar dat deze plannen           
voornamelijk volgend jaar pas iets kunnen betekenen. Het bestuur zal de ideeën doorgeven             
aan het opvolgend bestuur, door middel van het verwerken van een advies in de              
draaiboeken van dat bestuur. Voor dit jaar zal het huidig bestuur nog aanpassen wat              
aangepast kan worden. Een voorbeeld hiervan is bij alle activiteiten die op Facebook worden              
geplaatst en ook toegankelijk zijn voor internationale studenten, ook een engelstalige           
beschrijving te geven.  
 
De opkomst bij activiteiten die de commissies, en het bestuur zelf, organiseren wordt             
bijgehouden in een schema (het activiteitenoverzicht). Over het algemeen is de opkomst bij             
activiteiten goed. Het valt op dat de formele activiteiten vaak minder leden trekken dan de               
informele activiteiten. Echter, het bestuur hecht veel waarde aan deze formele activiteiten en             
ziet ook dat deze vaak andere leden trekken dan de leden die op de informele(re) activiteiten                
af komen. ismus moet een plek voor iedereen blijven, en het bestuur wil leden de kans                
blijven geven zich te verdiepen in hun studie, naast het aanbieden van ontspannende             
activiteiten.  
 
Begeleiding commissies en communicatie 
Buiten de PiP-commissie en de Heraut om is de commissaris interne betrekkingen            
verantwoordelijk voor het begeleiden van de commissies. De commissaris interne          
betrekkingen heeft aan het begin van het jaar nulmetingen gehouden met de ingestelde             
commissies, en recentelijk met de voorzitter van elke commissie een halfjaarlijkse evaluatie            
gehouden, waarvan de belangrijke punten meegenomen zijn in dit verslag. De           
PiP-commissie wordt wegens praktische overwegingen begeleid door de voorzitter. De          
Heraut is een zelfstandige commissie die überhaupt niet onder de begeleiding van een             
bestuurslid valt.  
 
De commissaris interne betrekkingen, en daarmee het bestuur, heeft geprobeerd de           
commissies qua invulling van activiteiten zoveel mogelijk vrijheid te geven. Dit betekent dat             

11 



 

de commissies zoveel mogelijk zelf mogen beslissen over de invulling van activiteiten            
zonder sturing van het bestuur, maar dat de planning van activiteiten in handen van het               
bestuur ligt. Het bestuur realiseert zich dat dit wellicht niet de beste aanpak was, en dat het                 
beter was geweest de commissies aan het begin van het jaar strakker aan het lijntje te                
houden en later te kijken in hoeverre dit (per commissie) nodig is. Het bestuur stelt zichzelf                
dan ook volledig verantwoordelijk voor het gebrek aan formele activiteiten in de eerste paar              
maanden van het collegejaar.  
 
Structuur commissies 
In bijna alle commissies is er sprake van een voorzitter, secretaris en penningmeester. De              
invulling van deze functies is per commissie verschillend. Zo notuleert de ene secretaris             
alles wat er wordt gezegd en de andere alleen de actiepunten die moeten worden gedaan               
voor de volgende vergadering. De commissaris interne betrekkingen wilde de commissies           
hier zo vrij mogelijk in laten zodat de commissies konden functioneren zoals zij zelf              
prefereerden. De commissaris interne betrekkingen hield wel toezicht op het te werk gaan             
van commissies, en greep alleen in wanneer bleek dat de huidige gang van zaken niet de                
meest functionele was. Daarnaast ervaart het bestuur dat bij de meeste commissies de             
voorzitter zijn of haar aanwezigheidsplicht bij de Algemene Ledenvergadering serieus          
neemt.  
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Commissies 
 
Accessoirecommissie 
De accessoirecommissie blijkt tot nu toe een groot succes. Naast dat de commissie de              
afgesproken deadline van het eerste accessoire behaald heeft, blijkt dit accessoire (de            
ismustrui) een groot succes. De commissie heeft veel ideeën voor volgende accessoires en             
gaat serieus om met haar verantwoordelijkheden.  
 
Wegens het succes van de commissie tot nu toe verwacht het bestuur dat de commissie zijn                
afspraken nakomt in de tweede helft van het jaar en nog minimaal één accessoire uit zal                
brengen. Doordat het eerste accessoire relatief goedkoop was, is er nog een redelijk budget              
over. De commissie kan dan ook kijken naar eventuele mogelijkheden voor een derde             
accessoire.  
 
Almanakcommissie 
De almanakcommissie bestaat dit jaar uit zes commissieleden. Binnen deze commissie zijn            
er een aantal leden die al eerder aan een ismusalmanak hebben gewerkt, en zit er ook een                 
lid bij met ervaring met InDesign. Hierdoor is de commissie vrij zelfstandig en heeft zij tot nu                 
toe vrijwel zonder hulp van het bestuur kunnen functioneren. De commissaris interne            
betrekkingen weet dat de tweede helft van het jaar vaak zwaarder wordt en houdt dan ook                
een oogje in het zeil. Op deze manier kan de commissaris interne betrekkingen de              
commissie ondersteunen wanneer dit toch nodig blijkt te zijn.  
 
Feestcommissie 
De feestcommissie bestaat dit jaar wederom uit zes eerstejaars, wat ervoor heeft gezorgd             
dat er een erg enthousiaste commissie is ontstaan. De commissie heeft al enkele borrels              
georganiseerd, de hippieborrel en de sinterklaasborrel, en zowel de commissie als het            
bestuur zag deze als erg geslaagd. Omdat de commissie bestaat uit eerstejaars kan zij af en                
toe wel wat hulp gebruiken, dus is er vaak contact met de commissaris interne betrekkingen.               
De samenwerking verloopt goed, en het bestuur heeft vertrouwen in de komst van nog meer               
leuke borrels en feesten. Naast borrels en feesten is de commissie ook bezig met het               
organiseren van het jaarlijkse gala en organiseert zij dit jaar ook weer een cantus. Gezien de                
samenstelling van de commissie biedt het bestuur ondersteuning waar nodig.  
 
Filmcommissie 
De filmcommissie had dit jaar een vrij langzame start. Daarom heeft de commissie tot op               
heden slechts één filmpje uitgebracht dit jaar. Bij de nulmeting aan het begin van het jaar                
maakte de commissie duidelijk niet met een strakke planning te willen werken, aangezien zij              
zelf uit wilde zoeken hoe de commissie het best zou kunnen functioneren. De commissaris              
interne betrekkingen realiseert zich dat zij eerder in had moeten grijpen toen bleek dat de               
commissie niet optimaal functioneerde en het plan dat de commissie had niet goed genoeg              
gevolgd werd. De commissaris interne betrekkingen heeft daarin tekort geschoten.  
 
Het bestuur denkt echter dat de filmcommissie zeker potentie heeft. Dat betekent wel dat de               
commissie, natuurlijk met ondersteuning van het bestuur, bepaalde doelen moet behalen, wil            
het bestuur het opvolgend bestuur adviseren de filmcommissie opnieuw in te stellen. Het             
streven van het bestuur en de commissie is om nog minimaal twee à drie succesvolle               
filmpjes uit te brengen. De commissaris is van plan dit doel te behalen door betere               
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communicatie met de commissie, en meer betrokken te zijn bij de voortgang van de              
commissie.  
 
Formele activiteitencommissie 
Het doel van de formele activiteitencommissie is het organiseren van formele activiteiten            
zoals excursies, inhousedagen en lezingen op locatie. De commissie is vanaf het begin van              
het jaar hard bezig met het organiseren van formele activiteiten. Helaas heeft de commissie              
wat tegenslagen gehad door problemen vanuit de tegenpartij. Zo stond er eerder al een              
excursie naar het Ministerie van Buitenlandse Zaken op het programma, dat niet doorging             
wegens (te) late reacties. Ook kon het bezoek aan de Amerikaanse ambassade niet             
doorgaan wegens de government-shutdown in de Verenigde Staten. Gelukkig bleek de           
commissie flexibel en heeft ze snel een activiteit naar De Wereld Draait Door kunnen              
organiseren. De commissie is ondanks deze tegenslagen druk bezig met nog een aantal             
leuke excursies te organiseren, waaronder alsnog het Ministerie van Buitenlandse Zaken.           
Het bestuur heeft wegens het goede functioneren en het enthousiasme van de commissie er              
het volste vertrouwen in dat komende excursies goed gaan komen. De commissie kijkt bij              
het organiseren van verschillende excursies ook naar carrièregerichte activiteiten en          
lezingen. De commissie heeft tot nu toe nog niet veel geld besteed, maar is op de hoogte                 
van het extra budget dat zij ter beschikking heeft en houdt daar ook rekening mee bij het                 
organiseren van de komende excursies.  
 
Informele activiteitencommissie 
De informele activiteitencommissie organiseert de activiteiten die aanspreken tot de          
ontspanning van de ismi. Tot nu toe heeft de commissie een geslaagde spelletjesavond             
georganiseerd en natuurlijk ook het moordspel. Ondanks dat het moordspel niet voor de             
kerstvakantie klaar was en dus een tijdje stil lag, zet de commissie zich toch in om te kijken                  
hoe ze ervoor kan zorgen dat het spel alsnog afgemaakt kan worden. Hiernaast is ze ook                
druk bezig met het kijken naar mogelijkheden voor andere activiteiten, waaronder de            
liftwedstrijd. Ook is de commissie gemotiveerd om originele activiteiten te bedenken, zoals            
het borrel rouler. 
 
Introductiecommissie 
De visie betreffende de introductiecommissie is sinds het beleidsplan nog niet veranderd. De             
inschrijvingen voor de introductiecommissie zijn vanaf de eerste week van het derde blok             
geopend.  
 
Kennismakingsweekendcommissie 
Net als bij de introductiecommissie is de visie jegens de kennismakingsweekendcommissie           
niet veranderd sinds het beleidsplan. Ook voor de kennismakingsweekendcommissie zijn de           
inschrijvingen gestart aan het begin van het derde blok.  
 
Voor het kennismakingsweekend heeft het bestuur met hulp van een aantal leden gezocht             
naar een nieuwe locatie. Helaas is het niet gelukt om een locatie te vinden die een beter                 
totaalplaatje bood dan de locatie van afgelopen jaar, en dus zal komend            
kennismakingsweekend weer plaatsvinden bij De Klonie.  
 
Lezing- en debatcommissie 
De lezing- en debatcommissie is druk bezig geweest met het organiseren van lezingen en              
debatten. Het BOW-ismusdebat was erg geslaagd, en ook heeft zij een aantal lezingen             
georganiseerd waaronder een van Jan Broeks, de hoogste Nederlandse militair bij de            
NAVO. De commissie heeft voor een lezing over het kinderpardon al samengewerkt met             
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Umoja, en er ligt nog een samenwerking in de vorm van een lezing met de JFV in het                  
verschiet. De commissaris interne betrekkingen heeft met de commissie afgesproken een           
commissielid uit de lezing- en debatcommissie van het collegejaar 2017-2018 te vragen om             
een helpende hand te bieden bij het werven van grote namen, gezien de commissie daar               
wat moeilijkheden mee heeft ervaren. Naast de lezingen is de commissie ook bezig met het               
organiseren van een debat tussen verschillende partijen omtrent de verkiezingen voor de            
Provinciale Staten.  
 
Het extra budget dat de lezing- en debatcommissie heeft dit jaar, wat gebruikt kan worden               
voor lezingen van sprekers die een vergoeding vragen voor hun lezing, is nog niet gebruikt,               
maar daar zal zeker nog naar worden gekeken in de tweede helft van het jaar.  
 
Meerdaagse excursiecommissie 
Het organiseren van de meerdaagse excursie loopt volgens schema. De invulling van de             
meerdaagse excursie gebeurt zelfstandig door de commissie. Voor betalingen en andere           
zaken waarbij het bestuur een taak heeft houden de commissie en het bestuur goed contact.               
De commissie heeft helaas een commissielid verloren en een ander commissielid zal niet             
meegaan op de reis, maar blijft wel actief bij de voorbereidingen. Het bestuur houdt              
zodoende nauw contact met de rest van de commissie, om de benodigde ondersteuning te              
kunnen bieden.  
 
PiP-commissie 
De PiP-commissie is het afgelopen halfjaar bezig geweest met de voorbereidingen voor het             
PiP-Congress. Het vinden van een geschikte locatie bleek lastiger dan verwacht, mede            
omdat de stad Utrecht voor geen van de lidverenigingen van het PvP bekend terrein was.               
Mede hierdoor liep de PiP-commissie in de eerste maanden achter op de planning. Begin              
2019 is de voorzitter van de commissie opgestapt wegens persoonlijke redenen. Daarom            
heeft de PiP-commissaris de leiding over de commissie genomen. Sindsdien is het contact             
met de commissie verbeterd, en is er significant vooruitgang geboekt in de organisatie van              
het congres. Zo zijn er inmiddels al enkele sprekers vastgelegd, en is bovendien de              
acquisitie op gang gekomen. 
 
Reiscommissie 
De reiscommissie zit goed op het schema dat met de commissaris interne betrekkingen is              
afgesproken. De commissie heeft de tegenslag ervaren dat er binnen korte tijd twee             
commissieleden wegens verschillende redenen zijn gestopt. Gelukkig bleef de commissie          
over met vijf enthousiaste commissieleden die het extra werk niet als een last hebben              
ervaren. Helaas was een tweede tegenslag dat de reis niet helemaal vol is gekomen ten               
tijde van de eerste deadline. Er is op het moment van schrijven van dit verslag nog één                 
plaats beschikbaar, waarvoor de commissie en het bestuur zoveel mogelijk zullen promoten            
om de plekken vol te krijgen. Het contact tussen de bestuursleden en de commissie verloopt               
soepel, en er wordt goed samengewerkt. Zowel de commissie als het bestuur zijn erg              
enthousiast om er een leuke en educatieve reis van te maken.  
 
Sportcommissie 
De sportcommissie heeft tot nu toe twee activiteiten georganiseerd, Bounz-Dodgeball en           
Triobal. Beide activiteiten waren erg geslaagd met hoge opkomst, en vooral           
Bounz-Dodgeball was een groot succes met een recordaantal van veertig deelnemers voor            
een sportactiviteit. Het bestuur is erg tevreden en heeft veel vertrouwen in de enthousiaste              
commissie. Voor het komend halfjaar is het het streven nog twee activiteiten te organiseren.              
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Zowel de commissie als het bestuur hebben veel vertrouwen in de sportactiviteiten die de              
commissie in de toekomst nog zal organiseren.  
 
Statutencommissie 
De statutencommissie is aan het begin van het derde blok officieel gestart. De commissaris              
interne betrekkingen was bij deze opstart aanwezig. Er zijn afspraken gemaakt over hoe de              
commissie te werk zal gaan en over hoe het contact tussen de commissie en de               
commissaris interne betrekkingen zal lopen. Afgesproken is dat de commissie geen strakke            
planning zal volgen, gezien het lastig is om in te schatten hoe lang het proces zal duren.                 
Betreffende het contact tussen het bestuur en de commissie is er afgesproken dat de              
commissie in aanloop van de Algemene Ledenvergadering contact op zal nemen met de             
commissaris interne betrekkingen om te bespreken hoe ver de commissie is en wat er voor               
de komende Algemene Ledenvergadering nog zal moeten gebeuren.  
 
Symposiumcommissie 
Het contact tussen de symposiumcommissie en de commissaris interne betrekkingen liep op            
het begin van de commissie wat stroef. De commissaris externe betrekkingen onderhield het             
contact met de vakgroep over het symposium, en had daarover ook het meeste contact met               
de commissie. Naar aanleiding van de halfjaarlijkse evaluatie zijn afspraken gemaakt tussen            
de commissaris interne betrekkingen en de commissie over hoe de productiviteit en            
effectiviteit van de commissie verbeterd kunnen worden, en hoe de commissaris interne            
betrekkingen hierin het beste een rol kan spelen. Deze afspraken bestaan onder andere uit              
het meer communiceren tussen vergaderingen door, waarbij er updates worden gegeven           
over de voortgang van zaken waar naar de commissaris interne betrekkingen ook zal vragen              
wanneer zij merkt dat dit niet uit de commissie zelf komt.  
 
Met de vakgroep wordt er contact gehouden over hoe het symposium aantrekkelijker            
gemaakt kan worden. Naast dat de vakgroep graag financieel wil bijdragen mocht het nodig              
zijn, zijn er ook afspraken gemaakt om de opkomst bij het symposium te verhogen.              
Studenten die het vak ‘Politics, Ethics and Practice’ volgen kunnen 0.7 punt krijgen wanneer              
zij aanwezig zijn bij het symposium. De voorwaarde vanuit de vakgroep hiervoor is dat er               
een goede administratie bij wordt gehouden om ook goed na te kunnen gaan wie wel en wie                 
niet aanwezig was.  
 
Unit-P 
Unit-P maakt de posters voor alle activiteiten en evenementen die de andere commissies en              
het bestuur organiseren. Het contact en de samenwerking tussen Unit-P en de commissaris             
interne betrekkingen loopt erg soepel, en dus zijn de posters vrijwel altijd op tijd om de                
activiteiten te kunnen promoten. Daarnaast is het bestuur erg tevreden met de kwaliteit van              
de posters. De commissie heeft wat kritiek geuit op een eerdere ALV en tijdens de               
halfjaarlijkse evaluatie over het ontbreken van relevante posters op het scherm op de             
ismuskamer dat naar buiten wijst. Het bestuur heeft hierop beloofd hier extra op te letten en                
de slides up-to-date te houden.  
 
Heraut 
De Heraut is een bijzondere commissie omdat het niet onder directe begeleiding van een              
bestuurslid valt. De commissaris interne betrekkingen heeft desondanks een halfjaarlijkse          
evaluatie gehouden met de hoofdredactie van de Heraut om de samenwerking van het             
afgelopen half jaar te bespreken, en te inventariseren hoe zij het komend halfjaar voor zich               
zien. 
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Bij de tweede uitgave van de Heraut dit jaar werd er niet genoeg uitgedeeld, waardoor er                
een flinke stapel Herauts overbleef. Naar aanleiding hiervan zijn er nieuwe afspraken            
gemaakt binnen de Heraut betreffende het uitdelen van de opvolgende Heraut, en ook voor              
de komende Heraut zijn nieuwe plannen gemaakt, besproken met het bestuur, om te zorgen              
dat ze zoveel mogelijk uitgedeeld worden. Voorbeelden hiervan zijn een stapeltje bij de             
ingang van een lezing leggen, het uitdelen bij collegepraatjes, en natuurlijk wordt er altijd              
uitgedeeld aan alle docenten.  
 
Dit jaar heeft de Heraut geen artikelen op de Facebook geplaatst, waar de redactie dat vorig                
jaar wel heeft gedaan. De reden hiervoor is dat de redactie dit jaar simpelweg te weinig                
redacteurs heeft om dit er ook nog bij te doen. Er is afgesproken met het bestuur dat het                  
bestuur al eind dit jaar zal gaan promoten voor nieuwe redactieleden voor het jaar              
2019-2020.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

17 



 

Samenwerkingsverbanden 
 
 
Alumninetwerk Politicologie 
Het contact met het alumninetwerk is dit jaar relatief laat tot stand gekomen. Dit heeft te                
maken met het feit dat het alumninetwerk bezig is met een bestuurswissel. Op het moment               
van schrijven is er één nieuw bestuurslid gevonden; in de rest van het jaar wordt er verder                 
gezocht naar nieuwe kandidaten. Tot nu toe heeft er in het huidige collegejaar één activiteit               
van het alumninetwerk plaatsgevonden, een alumniborrel in Nijmegen. De voorzitter was           
hierbij aanwezig. Het is echter nog niet gelukt om met het alumninetwerk aan de slag te                
gaan met de in het beleidsplan genoemde ambities. Het is bijvoorbeeld gebleken dat het              
alumninetwerk geen eigen alumnibestand heeft, maar afhankelijk is van het bestand dat            
door de faculteit wordt bijgehouden. Hierdoor is het dus niet mogelijk een overzicht van              
interessante alumni op de website te maken, die benaderd kunnen worden voor            
meeloopdagen. Het alumnibestand van de faculteit is niet zomaar in te zien en kan louter               
worden gebruikt om contactgegevens op te vragen. Wel is er afgesproken dat het bestuur              
van het alumninetwerk ismus waar mogelijk zal assisteren, door relevante alumni aan te             
leveren bij ismusactiviteiten zoals netwerkborrels, inhousedagen en het symposium. 
 
Internationalisering 
Aan het begin van het collegejaar heeft het bestuur kenbaar gemaakt een nieuwe koers in te                
willen slaan op het gebied van internationalisering, in overleg met de leden. Er is begin               
december een brainstormsessie georganiseerd, zodat elk lid zijn of haar meningen en            
ideeën op dit gebied kon delen. Tijdens deze brainstorm zijn verschillende ideeën geopperd,             
waarmee het bestuur aan de slag is gegaan. Een terugkeer in het IAPSS is niet aan de orde,                  
gezien hiervoor binnen de vereniging geen draagvlak is. Het bestuur is aan de slag gegaan               
met een advies, verwerkt in de draaiboeken voor het volgende bestuur, dat bedoeld is om               
internationale studenten meer bij ismus te betrekken. Dit advies zal de ideeën van het huidig               
bestuur omtrent het betrekken van internationale studenten omvatten, zoals bijvoorbeeld het           
organiseren van specifiek voor deze studenten georganiseerde activiteiten in het begin van            
het jaar. Tot slot is er geprobeerd contact op te nemen met veertien andere Europese               
studieverenigingen Politicologie. Het bestuur heeft geïnventariseerd of er bij deze          
verenigingen interesse is in een partnerschap. Een dergelijk partnerschap zou dan kunnen            
dienen om uitwisselingen en gezamenlijke congressen te organiseren. Op de          
verkiezings-ALV zal het bestuur verslag doen wat de resultaten hiervan zijn. Deze            
bevindingen zullen ook worden besproken met de vakgroep, waarna er een advies wordt             
geschreven voor het komende bestuur.  
 
Mengelmoes 
Het samenwerkingsverband tussen ismus, Mundus, BOW, de ESV, Umoja, Mycelium, Den           
GWS en Postelein, met de intentie het gezamenlijk organiseren van een feest, heeft             
ondertussen de naam ‘Mengelmoes’ gekregen. Verder is er een logo gemaakt, is de locatie              
vastgelegd en is de hoop dat de promotie een maand van te voren gestart kan worden. 

Er wordt met Student Life overlegd of zij eventuele verliezen kunnen opvangen, door middel              
van een garantstelling, opdat de participerende studieverenigingen zelf geen financieel risico           
hoeven te lopen. 
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Nederlandse Kring voor de Wetenschap der Politiek (NKWP) 
Verleden jaar is vanuit het Platform voor Politicologen besloten om de toenmalige voorzitter             
van SPIL naar voren te schuiven als studentlid van het NKWP. Deze persoon is              
verantwoordelijk voor het contact tussen het PvP en het NKWP. Er is reeds contact geweest               
tussen de voorzitter van ismus, tevens voorzitter van het PvP, en het studentlid van het               
NKWP. Uit dit contact is voortgekomen dat het PiP-Congress zoals elk jaar een subsidie zal               
ontvangen van het NKWP. Op het moment is de PiP-commissie bezig met het aanvragen              
van deze subsidie. 
 
Platform voor Politicologen (PvP) 
In het afgelopen halfjaar is het PvP voornamelijk bezig geweest met het voorbereiden van              
de twee activiteiten die in het voorjaar van 2019 georganiseerd zullen worden. De voortgang              
van de PiP-commissie, en daarmee de organisatie van het PiP-Congress, is in het gedeelte              
aangaande de commissies al aan bod gekomen. De tweede PvP-activiteit zal halverwege            
maart in Nijmegen plaatsvinden. Deze activiteit zal in het teken staan van het presenteren              
van Nijmegen aan de studenten uit andere steden. Met een formeel middag- en een              
informeel avondprogramma zal er worden getracht zoveel mogelijk kanten van Nijmegen te            
belichten. Het PvP hoopt middels deze activiteit de studenten uit de verschillende steden             
met elkaar in contact te brengen, zodat de drempel om het PiP-Congress te bezoeken lager               
wordt. Het PvP vertrouwt erop dat beide activiteiten een succes zullen worden. 
 
Verder zijn er op administratief gebied enkele wijzigingen doorgevoerd. Het adres van het             
PvP is van de verenigingskamer van ismus gewijzigd naar die van Machiavelli. Dit is              
besloten vanuit praktische overwegingen. Contracten dienen namelijk door minstens twee          
bestuursleden ondertekend te worden en twee lidverenigingen van het PvP zetelen in            
Amsterdam. Verder zijn, ten tijde van de inschrijving van de huidige bestuursleden van het              
PvP bij de Kamer van Koophandel, meerdere voormalig bestuurders uitgeschreven.          
Inmiddels zijn de gegevens van het PvP bij de Kamer van Koophandel weer helemaal              
correct. 
 
SamenwerkingsOverleg Faculteitsverenigingen (SOFv) 
Tot op heden is er altijd minstens één bestuurslid aanwezig geweest bij de algemene              
ledenvergaderingen van het SOFv. De contacten binnen het SOFv zijn erg waardevol            
gebleken. Zo is er via het SOFv contact geweest met andere studieverenigingen, om             
ervaringen omtrent statutenwijzigingen uit te wisselen. Ook worden de subsidies voor de            
ismusreis dit jaar via het SOFv aangevraagd. 
 
Samenwerkende Verenigingen der Managementwetenschappen (SVM) 
Er is dit jaar één Management Madness-feest minder ten opzichte van vorig jaar, omdat het               
niet mogelijk bleek met alle verenigingen hetzelfde aantal feesten als vorig jaar te kunnen              
organiseren. Het verlies van één Management Madness-feest wordt opgevangen door          
‘Mengelmoes’. Daarnaast zijn er ook nog plannen om tijdens Radboud by Night en het              
Introfestival SVM-activiteiten te organiseren. 

Verder zijn er verschillende (nieuwe) zaken opgenomen door de Samenwerkende          
Verenigingen der Managementwetenschappen zoals het opzetten van concrete regels voor          
de faculteitsbijdrage voor groepsreizen en contractonderhandelingen met Studystore, de         
boekenleverancier van de faculteit. 

Wat betreft Studystore is het waarschijnlijk dat het huidige contract nog met één jaar wordt               
verlengd, terwijl er in de tussentijd wordt gezocht naar andere mogelijkheden. 
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Vrienden van Aquino (VVA) 
Binnen het samenwerkingsverband VVA is dit collegejaar nog niet veel gebeurd. Binnen de             
VVA worden voornamelijk borrels voor de bestuurders van de verschillende verenigingen           
georganiseerd, die onder meer kunnen bijdragen aan samenwerkingen tussen de          
verenigingen. Ondanks het vooralsnog ontbreken van dergelijke VVA-borrels is de band met            
de verschillende verenigingen binnen het samenwerkingsverband goed. Zo zijn er al           
activiteiten georganiseerd in samenwerking met zowel Umoja als Mundus.  
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Sponsoren 
 

De sponsorcontracten met Café Lenthe, Café ’t Haantje, Dominus Cursus en Independer            
zijn verlengd. Het blijkt dat er nog jaarverslagen over 2016-2017 en 2017-2018 moeten             
worden opgestuurd naar de Atlantische Commissie waarin de samenwerking wordt          
geëvalueerd. Pas na het ontvangen van deze verslagen kan het contract worden verlengd.  

Verder heeft Calco Group, een IT-trainee bedrijf, ismus gesponsord voor promotie tijdens de             
introductieweek en één Facebookpost ter promotie van hun inhousedag. Calco Group heeft            
interesse getoond in een eventuele verdere samenwerking met ismus, naast de promotie            
voor hun inhousedag en traineeship gedurende de introductieweek. 

Eurosender heeft intern herschikt met functies en heeft daarom een andere           
partnership-manager. Hij heeft besloten om te werken met provisies op basis van de             
hoeveelheid gebruikte promocodes, waar afgelopen collegejaar een vast sponsorbedrag         
was afgesproken. Omdat er afgelopen jaar ondanks alle promotie door ismi geen gebruik is              
gemaakt van Eurosender en Eurosender geen vaste sponsorbijdrage wil toezeggen, is           
besloten de samenwerking met Eurosender niet door te zetten. 

Er is reeds een deal met DressMe Clothing, een textieldrukkerij in Nijmegen, getroffen. Deze              
deal houdt in dat ismi 10% korting krijgen over bestellingen die zij doen bij DressMe, en                
ismus 5% provisie ontvangt over de bruto omzet in de vorm van een sponsorbedrag aan het                
eind van het academisch jaar. Er wordt zodoende door ismus geen winst gemaakt op              
bestedingen van ismi. Overigens compenseert ismus vanuit een potje voor de           
accessoirecommissie een deel van de aankoopprijs voor ismi. 

Door middel van LinkedIn zijn meerdere alumni gevonden die werken bij consultancy            
bedrijven zoals Necker van Naem en de Boston Consultancy Group. In het komende halfjaar              
zullen deze alumni en de bedrijven worden benaderd om te peilen of er interesse is in een                 
samenwerking. Het is gebleken dat de alumnikring van de opleiding geen eigen            
alumnibestand heeft, maar afhankelijk is van het bestand dat door de faculteit wordt             
bijgehouden. Het alumnibestand van de faculteit is niet zomaar in te zien en kan louter               
worden gebruikt om contactgegevens op te vragen.  

Momenteel is er voor €1205,- aan sponsorbijdragen getekend, wat betekent dat er dit             
academisch jaar nog €395,- moet worden binnengehaald om het doel van €1600,- te halen.  

Membercard 
Inmiddels zijn er 250 nieuwe membercards gedrukt die in het huidige kalenderjaar in gebruik              
worden genomen. Er is een nieuw ontwerp gemaakt met een zwarte achtergrond en witte              
bedrukking. Omdat er in tegenstelling tot de oude membercard geen namen van sponsoren             
op de membercard zelf staan kan dit ontwerp langer worden gebruikt. 

Er zijn deals getroffen/verlengd met Café TweeKeerBellen, Cafetaria de Fest, Eetcafé Wij            
ook!, DressMe Clothing en Boekhandel Dekker van de Vegt. In de loop van 2019 kunnen er                
eventueel nog meer acties bijkomen op de membercard. 
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Stamkroeg 
Het contact met John en Marion bevalt goed. Ze komen de vereniging met genoegen              
tegemoet als het gaat om eventuele acties op shotjes of iets dergelijks voor themaborrels en               
zijn altijd enthousiast. Helaas heeft Café Lenthe de afgelopen paar maanden veel            
privé-feesten in hun agenda gehad die al ver van te voren vast stonden, waardoor ismus               
enkele keren een andere locatie heeft moeten zoeken voor borrels en dergelijke. 

Met dispuut Boeland is afgesproken om door te geven wanneer men een datum reserveert              
bij Café Lenthe en of er naast elkaar kan worden geborreld of niet. Verder zitten dispuut                
Elegast en heerengenootschap Sabre niet regelmatig bij Café Lenthe en zijn er tot nu toe               
ook geen planningstechnische conflicten met hen ontstaan. 

Vrienden van ismus 
De commissaris externe betrekkingen en de secretaris hebben een aparte categorie voor            
Vrienden van ismus aangemaakt in Conscribo. Zodoende is het nu mogelijk om de ismail              
ook naar Vrienden van ismus te versturen en kunnen digitale contributies nu geïnd worden.              
Bij het uitschrijven van een lid wordt inmiddels ook het bestaan van de Vrienden van ismus                
vermeld. 

In het verleden was het niet duidelijk of de contributie voor Vrienden van ismus een               
eenmalige donatie of een doorlopende machtiging zou betreffen. Echter, een deel van de             
Vrienden van ismus hebben aangegeven dat zij graag jaarlijks een contributie willen            
aanleveren en een deel heeft een eenmalige donatie gedaan. Om dit duidelijker te maken              
komen er nu vakjes voor beide opties op het inschrijfformulier. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

22 



 

Nawoord 
 
Beste lezer, 
 
In de eerste plaats hartelijk dank voor het lezen van dit halfjaarverslag. Het bestuur hoopt               
middels dit verslag aan te hebben gegeven wat er in het eerste halfjaar goed is verlopen, en                 
welke punten verbetering vereisen. Tevens hoopt het bestuur duidelijk te hebben gemaakt            
hoe het van plan is bepaalde zaken beter aan te pakken in het tweede halfjaar. Tot slot kijkt                  
het bestuur uit naar de komende maanden, en nodigt het u allen uit voor de activiteiten die                 
nog zullen komen. 
 
Uiteraard is het bestuur ook zeer geïnteresseerd in de bevindingen en eventuele adviezen             
van de leden van ismus. Daarom zal op 27 februari vanaf 20.00 uur in Café ‘t Haantje de                  
67e Algemene Ledenvergadering plaatsvinden, waar gereflecteerd zal worden op het          
afgelopen halfjaar, alsmede vooruitgekeken naar de komende maanden. Het bestuur nodigt           
u hier van harte voor uit, zodat samen met de leden gewerkt kan worden aan de toekomst                 
van ismus. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Het XVIIIe bestuur der studievereniging ismus, 
 
Ferdinand Schotman Voorzitter 
Bas Mandos Secretaris 
Linda Gebel Penningmeester 
Famke Veenstra Commissaris interne betrekkingen 
Arthur Kampschuur Commissaris externe betrekkingen 
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Bijlage: Activiteitenoverzicht 
 

Datum Activiteit Organisatie Vorm Opkomst 

5 september 
2018 

Eetactie: beschuit 
met muisjes 

Bestuur Informeel  60 

7 september 
2018 

Commissievoorlic
hting 

Bestuur  Formeel  50 

10 september 
2018 

Lunchlezing 
Bertjan Verbeek: 
‘Geweldloos 
verzet’’ 

Bestuur  Formeel  17 

12 september 
2018 

After-intro borrel Bestuur  Informeel  59 

13 september 
2018 

Speeddates  Bestuur  Informeel  18 

18 september 
2018 

64e ALV  Bestuur  Formeel  33 

19 september 
2018 

Eetactie: taart Bestuur  Informeel  52 

21 september 
2018 

Bridge to the 
Future 
conferentie 

Bridge to the 
Future 

Formeel  6 

21 - 23 
september 2018 

Kennismakingsw
eekend 

Kennismakings- 
weekendcommiss
ie 2017-2018 

Informeel  59 

25 september 
2018 

Kratje van de 
maand: 
September 

Bestuur  Informeel  32 

25 september 
2018 

2cool4skool-borre
l  

Bestuur  Informeel  35 

2 oktober 2018 Diner Rouler Bestuur  Informeel  46 

8 oktober 2018 65e ALV Bestuur  Formeel  33 

10 oktober 2018 Karaokeborrel Bestuur  Informeel  55 

12 oktober 2018 Inhousedag 
ProRail 

Bestuur, in 
samenwerking 
met Mundus 

Formeel  15 

17 oktober 2018 Kratje van de 
maand: Oktober 

Bestuur  Informeel  29 

18 oktober 2018 Kennismakingsac
tiviteit actieve 

Bestuur  Informeel  39 
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leden (KAAL) 

6 november 2018 Eetactie: donuts Bestuur  Informeel  60 

6 november 2018 Start moordspel  Informele 
activiteitencommi
ssie 

informeel 67 

7 november 2018 Spelletjesavond  Informele 
activiteitencommi
ssie 

informeel 34 

14 november 
2018 

Go hippie or go 
home feest 

Feestcommissie  informeel 45 

21 november 
2018 

Bounz-Dodgeball Sportcommissie  Informeel  39 

28 november 
2018 

BOW-ismusdebat Bestuur + Lezing- 
en 
Debatcommissie 

Formeel  13 

29 november 
2018 

Lunchlezing Jan 
Keulen 

Bestuur Formeel 17 

29 november 
2018 

Kratje van de 
maand: 
november 

Bestuur  Informeel  
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3 december 2018 Schoentje zetten Bestuur Informeel  18 

4 december 2018 Sinterklaasborrel  Feestcommissie Informeel  42 

6 december 2018 66e ALV Bestuur Formeel 18 

10 december 
2018 

Eetactie: 
bekendmaking 
meerdaagse 
excursie 

Meerdaagse 
excursiecommissi
e 

Informeel 32 

11 december 
2018 

Brainstorm 
internationaliserin
g 

Bestuur Formeel 18  

12 december 
2018 

Reisbekendmakin
gsborrel 

Reiscommissie Informeel 38 

13 december 
2018 

Excursie: De 
Wereld Draait 
Door 

Formele 
activiteitencommi
ssie 

Formeel 10 

17 december 
2018 

Kratje van de 
maand: 
docentenborrel 

Bestuur Informeel 37 
 

19 december 
2018 

Lezing Carolus 
Grütters: het 
kinderpardon 

Lezing- en 
debatcommissie, 
in samenwerking 

Formeel 45 
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met Umoja 

20 december 
2018 

Kerstdiner Bestuur Informeel  28 

10 januari 2019 Kratje van de 
maand: januari 

Bestuur Informeel 27 

31 januari 2019 Nieuwjaarsborrel Bestuur  Informeel 27 

4 februari 2019 Triobal Sportcommissie Informeel 19 

5 februari 2019 Lezing: Luitenant 
Generaal Jan 
Broeks 

Lezing- en 
debatcommissie 

Formeel  63 

6 februari 2019 Master’s pubquiz Bestuur Informeel 35 

7 februari 2019 Kratje van de 
maand: februari 

Bestuur Informeel 17 

13 februari 2019 Lezing: Alex 
Krijger  

Bestuur Formeel  13 
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